

Mündəricat / Contents / Содержание

Araşdırma məqalələri / Research Articles / Исследовательские статьи

İmamiyyənin “səhabə” anlayışı və Erkən dövr (I-IV/VI-X əsrlər) imamiyyə müfəssirlərinin səhabə təfsirinə münasibəti

The Concept of “Sahabah” of Imamiyyah and the Attitude of the Early Imamiyyah Commentators (I-IV/VI-X centuries) to the Interpretation of Sahabah

Концепция сахаба и отношение толкователей имамии к тафсиру сахабов в ранний период (I-IV/VI-X веки) Имамии

Aslan Həbibov25

Celâleyn Tefsiri'nin Akif'e Nispet Edilen Mealdeki Kaynak Değeri (Fatiha Ve Bakara Suresi Örneğinde)

The Source Value of Tafsir al-Jalaleyn in the Interpretive Translation attributed to Akif (in the Example of Surah al-Fatiha and al-Baqarah)

Источник значение тафсира Джалалейн, относительно переводу Акифа (на примере суры Фатиха и Бакара)

Murad Seferoğlu.....45

“Kəşfül-həqayıq”də mənəvi dəyər olaraq vəhdət, elm, yaxşılığa dəvət və pislikdən çəkəndirmə

Unity, Knowledge, Encouraging Virtue and Dissuading Wickedness as Moral Values in Kashf ul-Haqaiq

Единство, наука, приглашение к добру и воздержание от зла как духовные ценности в «Кашфуль-хагайик»

Nicat Yəhyazadə.....71

Beyzavi təfsirinin Azərbaycandakı əlyazma nüsxələrinin təsviri müqayisəsi

Descriptive Comparison of Baydawi's Tafsir in Manuscript Copies in Azerbaijan

Описательное сравнения рукописных копий тафсира Бейзави в Азербайджане

Ənvər Mustafayev.87

Haşım bəy Vəzirovun dünyagörüşündə islamçılıq və İslam-türk birliyi məsələləri

Islamism and Islamic-Turkish Unity in the Worldview of Hashim bey Vazirov

Вопросы исламизма и исламо-турецкого единства в мировоззрении Хашим-бея Вазирова

Faiq Ələkbərli107

Eski Ahit'te Kadınların Dini Statüsü, Yahudi Kutsal Kitaplarına Göre Örtünme

The Religious Status of Women in the Old Testament, Veiling According to the Jewish Holy Books

Религиозный статус женщин в Ветхом Завете, покрытие согласно иудейским священным книгам

Parı Alaskarova135